



PHOENIX CAPITAL

Phoenix Capital Securities Limited

Physical Scrip Withdrawal Order 股票提單

Date 日期: _____

A/C Name 客戶名稱: _____ (A/C No 客戶編號: _____)

Please deliver to bearer at my/ our own risk certificate/s together with transfer of the undermentioned stocks and debit my/ our account with you.
茲由本人戶口提取下列股票及轉手紙並交由來人帶返

Stock Code 股票代號	Name of Stock 股票名稱	No. of shares 股數	For Official Use Only	
			Cert. No.	Fee (HK\$)
			Total Withdrawal Fee : _____	

- I/we will collect the above shares. (If cannot collect within a week, we will deliver the above shares to the correspondent address. Under no circumstances, neither the company will be liable or bear the responsibilities for any loss or damages of any kind, whether direct, indirect, special, incidental, or consequential losses, arising from this issue.)
本人/吾等欲親身領取上述股票。(如沒能在一星期內提取，將會郵寄型式至閣下登記之聯絡地址。本行均不對以上相關之作法而引致之任何損失或損毀承擔任何責任或賠償；不論該等損失或損毀為直接、間接、特別、意外或後果性的損失，均不承擔任何責任或賠償)

- I/we hereby authorize the designated person to collect the above shares. We shall keep the Company indemnified against all claims, losses and expenses which may arise out of the Company accepting my/our instruction and acting thereon. (A copy of the identity document of the authorized person will be provided when he/she withdraws the shares.)
本人/吾等授權指定人仕前往領取上述股票。本人/吾等同意全數彌償貴公司因執行有關指示而引致的所有索償、虧損及開支。(在提取股票時，授權人仕會提供其身份證明文件副本一份。)

Name of Authorized Person 授權人仕名稱 : _____
ID No. 身份証號碼 : _____

Signature of Client 客戶簽署

I/we acknowledge receipt of the above physical shares 本人/吾等確認收妥上述股票

Signature of Client / Authorized Person 客戶/授權人簽署

ID No. 身份証號碼 : _____

Date 日期 : _____

Note to Beneficial Owner :
You are reminded to promptly cause the securities withdrawn from CCASS to be registered in your own name before the next book-close date to avoid subsequent claim procedures and extra handling fee.
受益者須注意
閣下應在下一截止過戶日期前盡速將自中央結算系統提取的股份以閣下名義登記並進行過戶，以避免相關權益追討程序及額外之手續費。

For Internal Use Only

Signature Verified By: _____ Processed By: _____ Authorized By: _____ I.D. Checked and Shares Released By: _____